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De N-VA zit overal in de lift. Nieuwe
afdelingen schieten als paddenstoelen
uit de grond. Het is immers onze am-
bitie om bij de gemeenteraadsverkie-
zingen in 2012 overal een sterke
N-VA-lijst te hebben die wordt ge-
dragen door een dynamische afdeling.

In Bornem en Sint-Amands heeft de 
N-VA nog geen eigen afdelingsbestuur.
Ook hier werken we echter volop aan
de uitbouw van een volwaardige wer-
king. Er staan al heel wat enthousiaste
militanten klaar om daar hun schou-
ders onder te zetten. Alle versterking
blijft natuurlijk welkom. Woont u in
Bornem of Sint-Amands? Kan u zich
vinden in het N-VA-verhaal en wilt u
dat mee vertellen aan uw stadsgeno-
ten? Neem dan snel contact op met één
van de bestuursleden van N-VA Klein-
Brabant!

BORNEM EN SINT-AMANDS

Op dinsdag 1 maart hield het N-VA-arrondis-
sement Mechelen haar interne bestuursver-
kiezingen. Eens te meer bleek hoe zeer de
N-VA in de lift zit: zaal Sint-Catharina in Sint-
Katelijne-Waver was te klein voor de massaal
opgedaagde kiezers. 

Uit meer dan vijftig kandidaturen kozen de 
N-VA-leden uit het arrondissement een nieuw
arrondissementeel bestuur:
n Arrondissementeel voorzitter Geert Aerts uit

Duffel werd herkozen;
n Ondervoorzitter werd Willy Anthonis,

OCMW-raadslid uit Heist-Op-den-Berg;
n Arrondissementeel secretaris Rik Verwaest,

gemeenteraadslid in Lier, werd eveneens
herkozen.

PARTIJRAADSLEDEN
Het arrondissement Mechelen stuurt ook vijf vertegenwoordigers naar de
partijraad, het hoogste partijorgaan van de N-VA: Jos Mariën (Sint-Katelijne-
Waver), Staf Geysemans (Berlaar), Marc Jans (Heist-op-den-Berg), Rita Bel-
lens (Duffel) en Guido Vaganée (Bonheiden).

ARRONDISSEMENTELE BESTUURSLEDEN
Tot slot werden ook acht arrondissementele bestuursleden verkozen: Jeroen
De Cuyper (Putte), Karolien Huibers (Bonheiden), gemeenteraadslid Eddy
Gorris (Heist-op-den-Berg), Filip De Laet (Willebroek), Frank Geets (Sint-Ka-
telijne-Waver), Bruno Van Camp (Nijlen), Christ’l Cottenie (Bonheiden) en
Dominick Vansevenant (Heist-op-den-Berg).

GOEDE MIX
De nationale parlementsleden en gedeputeerden uit ons arrondissement ze-
telen ook automatisch in het bestuur. Het gaat om gedeputeerde Bart De
Nijn, de Kamerleden Bert Bert Wollants, Inge Faes en Reinilde Van Moer, 
de senatoren Inge Faes en Frank Boogaerts, en Vlaams Parlementslid Marc
Hendrickx.

Met deze goede mix van jonge krachten en ervaren bestuursleden uit alle
gemeenten van ons arrondissement zijn wij uitstekend gewapend om alle
afdelingen volop te ondersteunen naar een volgend verkiezingssucces in
2012!

N-VA kiest nieuw 
arrondissementeel bestuur
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Geert Aerts uit Duffel 
is herverkozen als 
arrondissementeel 

voorzitter.



Nieuwe regeling voor 
studentenarbeid

De paasvakantie mocht dan wel schitterend weer in petto hebben, de fe-
derale regering was niet met vakantie. Getuige daarvan: de mededeling
van minister van Werk Joelle Milquet (cdH) dat zij een nieuwe regeling
voor de studentenarbeid klaar heeft. Dat de regering niet met vakantie is
maar wél in lopende zaken, bleek madame non evenwel vergeten te zijn.

Kamerlid Reinilde Van Moer (N-VA) diende zelf al een veel verregaander
wetsvoorstel over studentenarbeid in. In de huidige regeling mag een stu-
dent 23 dagen in de vakantieperiode werken en 23 dagen daarbuiten. Die re-
geling is inderdaad weinig flexibel en niet transparant. Ze verdient dan ook
een herziening. 

TOT 400 UUR
In het voorstel van Reinilde, dat tot stand gekomen is in overleg met de sector en met gespecialiseerde diensten, valt
het onderscheid tussen vakantie en de rest van het jaar weg. Zo mogen de studenten in totaal 400 uur aan voordelig
RSZ-tarief werken. Door in arbeidsuren te rekenen en niet in dagen kunnen studenten makkelijker bijklussen op piek-
momenten bij de bakker of in een café zonder daarvoor een hele dag te verliezen.

SOCIALER BESTRAFFEN 
Ook de bestraffingsmaatregelen worden socialer gemaakt. Wanneer een student vandaag een dag teveel werkt, wor-
den al zijn inkomsten van de voorbije 23 dagen ook aan een hoger RSZ-tarief onderworpen. Reinilde Van Moer pleit
er in haar voorstel voor om enkel het teveel gewerkte deel hoger te belasten. Ook de bestraffing via het inhouden van
de kinderbijslag wordt teruggeschroefd naar maximum een kwartaal. 

Tenslotte wordt het mogelijk voor studenten om een contract van een jaar te tekenen, in tegenstelling tot het maximum
van zes maanden dat we vandaag kennen. Wie wil werken moet daarvoor immers niet bestraft worden.

Kamerlid Reinilde Van Moer: 
“Wie wil werken mag daarvoor

niet bestraft worden.”

Welke naam geeft u uw kind?

Al meer dan twaalf jaar worden er in het parlement wetsvoorstellen ingediend om het
naamrecht in dit land te hervormen. Zonder succes. Daarom besloot senator Inge Faes om
de discussie over dit onderwerp te heropenen. 

Inge Faes diende een wetsvoorstel in dat het mogelijk moet maken dat ook de moeder haar
naam kan doorgeven aan haar kinderen, of dat de ouders kunnen kiezen voor een dub-
bele naam (vader en moeder). Op deze manier kan de bestaande ongelijkheid tussen man
en vrouw in de Belgische wetgeving over naamgeving weggewerkt worden en zou een en
ander in regel kunnen worden gebracht met de Europese regelgeving. In België is het im-
mers de wettelijke regel dat alleen de vader zijn familienaam doorgeeft aan zijn kinderen.

NAAM VAN MISDADIGER? 
Niet enkel de ongelijkheid tussen man en vrouw is een drijf-
veer achter dit wetsvoorstel. Steeds meer ouders willen om
verschillende redenen de familienaam van hun kinderen
kiezen, bijvoorbeeld omdat de familienaam van de vader
dezelfde is als die van een bekende misdadiger, of omdat
die naam belachelijk klinkt. Sommigen willen dan weer de
dubbele naam van beide ouders overdragen, zoals bijvoor-
beeld in Spanje of Frankrijk. Recente cijfers tonen ook deze
trend aan.

Het debat is heropend en hopelijk kan deze hervorming na twaalf jaar parlementaire stil-
stand eindelijk doorgaan. Intussen zijn er hoorzittingen gepland met experten, zodat we
kunnen nagaan hoe we deze materie het best regelen. 

Senator Inge Faes 
heropende de discussie 
over de naamgeving 
in dit land.

Geeft u ons graag 
uw mening over 
dit onderwerp, 

stuur die dan naar
inge.faes@n-va.be



Taalvoorwaarde 
schrikt Franstaligen af

In 2008 voerde de Vlaamse Regering onder impuls van de N-VA met de Woon-
code een taalbereidheidsvoorwaarde in. Kandidaten voor een sociale woning in
Vlaanderen werden verplicht om een bewijs van taalbereidheid af te leveren.
Daarmee beloven ze zo snel mogelijk Nederlands te leren. 

Deze maatregel had twee doelen. Ten eerste wilde men het maatschappelijke weef-
sel in de sociale woonwijken versterken. Wanneer anderstaligen daar de meer-
derheid gaan uitmaken, verdwijnt immers de neiging om zich te integreren. Ten
tweede wilde men de voortschrijdende verfransing van de Rand om Brussel een halt
toeroepen. 

SPECTACULAIRE DALING
Als zeer actief lid van de Commissie Wonen was Vlaams Parlementslid Marc Hen-
drickx (N-VA) dan ook zeer benieuwd naar de effecten van deze maatregel. Uit de
officiële cijfers die hij verzamelde bleek dat het aantal Brusselaars en Walen dat kan-
dideerde voor een sociale woning in Vlaanderen spectaculair was gedaald. Tussen
2007 en 2009 daalde dat aantal met maar liefst dertig procent. Dat de Wooncode

hier voor iets tussen zit is evident. De spectaculairste daling viel immers te noteren in Halle-Vilvoorde, waar Brusselaars
en Walen in 2007 nog 10,3 % van alle kandidaten uitmaakten en in 2009 nog maar 7,7 %.

MINDERHEID BLIJFT WEG
De Wooncode was recent nog in de krant Le Soir onderwerp van hatelijke commentaren als ging het om een verkapte
etnische zuivering. Uit de cijfers van Marc Hendrickx blijkt nu echter dat Walen en Brusselaars nog altijd de weg blij-
ven vinden naar Vlaanderen. Een minderheid, die principieel weigert de streektaal te leren, blijft echter weg. Voor de
Rand is dat een goede zaak. De N-VA blijft dus meer dan ooit achter de Vlaamse Wooncode staan!

N-VA is internationale 
waarnemer in Catalonië

Wordt Catalonië een onafhankelijke lidstaat van Europa?  Die vraag kregen de
Catalanen op 10 april voorgeschoteld bij hun eerste onafhankelijkheidsreferen-
dum. Kamerlid Bert Wollants trad in Barcelona aan als internationaal waarnemer.

Catalonië heeft een lange weg afgelegd. De unitaire dictatuur van generaal Franco
(1939-1975) onderdrukte de Catalaanse cultuur op alle mogelijke manieren. Het
einde van Franco was dan ook het begin van een nieuw Catalaans zelfbewustzijn.
Vandaag beschikt Catalonië over de ruimste vorm van zelfbestuur van heel
Spanje. Ook het Catalaans wint terrein tegenover het Castiliaans. Het regionalisme
is een succesverhaal: Catalonië is de rijkste en modernste regio van het noodlijdende
Spanje, terwijl de Catalaanse hoofdstad Barcelona een van de hipste steden van Eu-
ropa is geworden. 

BARCELONA DECIDEIX
Volgens N-VA-Kamerlid Bert Wollants is het referendum het orgelpunt van een
langlopende campagne: “Sinds 2009 werden er reeds in 530 Catalaanse gemeentes refe-
renda georganiseerd. Dat werd afgesloten met het referendum in Barcelona onder de naam
‘Barcelona Decideix’, Catalaans voor 'Barcelona beslist'". De organisatoren hadden inter-
nationale waarnemers uit heel Europa gevraagd om toe te zien op de stemverrichtingen.
In navolging van Walter Luyten liet ook de N-VA zich niet onbetuigd en stuurde ze een ste-
vige delegatie.

90 % ZEGT JA
Het referendum was georganiseerd door het Catalaanse onafhankelijkheidsplatform en
had  geen wettelijke waarde. De symbolische impact is echter enorm: de inwoners van
Barcelona, Spanjes tweede grootste stad, kozen met bijna 90 % voor de onafhankelijkheid.

De inwoners van 
Barcelona kozen met
bijna 90 % voor de 
onafhankelijkheid. 
Kamerlid Bert Wollants
(rechts op de foto) was
erbij, samen met een 
delegatie van de N-VA.

“De N-VA blijft meer dan ooit 
achter de Vlaamse Wooncode
staan”, verzekert Vlaams 
Parlementslid Marc Hendrickx.



Rookmelders redden levens

Het aantal slachtoffers van woningbranden moet drastisch
naar beneden. N-VA-gedeputeerde voor veiligheid Bart
De Nijn en het provinciaal Veiligheidsinstituut zijn de ini-
tiatiefnemers van een provinciale rookmeldercampagne. 

Jaarlijks zijn er in ons land zo’n 12 000 woningbranden met gemiddeld 120 dodelijke
slachtoffers. Tweederde van hen wordt verrast in hun slaap en sterft door verstikking.
Op initiatief van de gedeputeerde voor veiligheid Bart De Nijn (N-VA) en in samen-
werking met het Provinciaal Veiligheidsinstituut (PVI) startte de provincie Antwerpen
daarom in november 2010 met een rookmeldercampagne. Het doel van de campagne
is om slachtoffers bij woningbranden te voorkomen. Een rookmelder maakt de mensen
wakker voor het te laat is. Kortom: rookmelders redden levens. 

ROOKMELDERMOBIEL IN MECHELEN EN LIER
De focus van de campagne ligt hoofdzakelijk op de sensibilisering van de burgers. Jaar-
lijks wordt daarom intensief campagne gevoerd. Onder andere in Mechelen en Lier

worden er rookmelderdagen gehouden. De rookmeldermobiel trekt erop uit en de bezoekers
krijgen de kans om zelf te ondervinden hoe het aanvoelt om in een kamer vol rook, binnen de
40 seconden, een huilende baby te redden. 

DOE-KOFFERS VOOR LEERLINGEN
Daarnaast biedt het PVI ook “doe-koffers brand” aan. Die koffers kunnen gratis worden ont-
leend door het lager onderwijs en laten de leerlingen op een speelse manier kennismaken met
brandpreventie via puzzels, verhalen, cd-roms, … Kinderen kunnen hun eigen woning scree-
nen en zo ontstaat ook bij de ouders een bewustwording.

Gedeputeerde voor 
veiligheid Bart De Nijn:
"Bestel uw eigen 
rookmelder via
www.mijnrookmelder.be!" 

Regering laat N-VA links 
liggen bij Europees semester

De Europese Unie grijpt steeds meer rechtstreeks in bij het bestuur van de lidstaten.
Zo moeten alle lidstaten volgens het Europees semester hun langetermijnbegroting
tot 2015 meedelen. Zo moeten zij aantonen welke maatregelen ze zullen nemen ter be-
strijding van de economische crisis. Hoe bouwen ze hun schulden af, hoe dichten ze
het begrotingstekort, welke sociaal-economische hervormingen voeren ze door … ?

Dat Europees semester is zeker geen vrijblijvende denkoefening. Heel wat lidstaten
kampen met zware tekorten en de Europese solidariteit is niet eindeloos. Wie onvol-
doende maatregelen in zijn semester inbouwt mag dan ook rekenen op fikse boetes
van Europa.

VLAAMS RECEPT
De voor België noodzakelijke hervormingen klinken als een Vlaams recept: het losla-
ten van de loonindex, het opkrikken van de tewerkstellingsgraad, het in de tijd beperken van werkloosheidsuitkeringen, een
einde aan de brugpensioenen … Al die systemen dreigen immers onbetaalbaar te worden in de nabije toekomst. Toch blij-
ven de Franstalige partijen zich halsstarrig verzetten tegen elke serieuze sanering.

ABSOLUTE STILSTAND
De N-VA wordt als grootste partij van het land echter genegeerd door de partijen die de regering van lopende zaken uit-
maken. Ook de Vlaamse overheid, die spreekt namens de economische motor van het land, wordt zelden gehoord. In de
commissies Financiën en Europese Zaken, waar senator Frank Boogaerts de N-VA vertegenwoordigt, blijven de Franstalige
partijen zweren bij de absolute stilstand. Nochtans is de dag niet meer veraf dat Europa rechtstreeks ingrijpt. Blijkbaar wil-
len de belgicisten nog liever hun beslissingsrecht kwijtspelen aan Europa dan de N-VA mee te laten beslissen?

Senator Frank Boogaerts 
vertegenwoordigt de N-VA 

in de Senaatscommissies 
Financiën en Europese Zaken.


